
Zápis ze zasedání Akademického senátu PF JU 19. 6. 2018 

 

Přítomni: Bago, Burdová, Burianová, Ditrich, Dvořák, Kříž, Malátová, Nosková, Pecka, Petrášková, 

Pexa,  Šimandl, Vácha 

Omluveni: Hašek, Matoušek, Poul, Volf 

Neomluveni: Jirman, Schuster, Vandělíková, Židoň 

Hosté: Mgr. Michal Vančura, Ph.D. (děkan PF JU v Českých Budějovicích), Ing. Jana Lopourová, Ph.D. 

(tajemnice fakulty), PhDr. Miroslav Procházka, Ph.D. (proděkan pro akreditace, další formy vzdělávání 

a spolupráci s praxí) 

Program zasedání Akademického senátu 

Program: 

 Výroční zpráva o hospodaření za rok 2017 

 Výroční zpráva o činnosti za rok 2017 

 Rozpočet PF JU na rok 2018 

 Různé 

První bod jednání: Hlasování o programu zasedání senátu 

PhDr. Petr Dvořák, Ph.D. – místopředseda Akademického senátu PF JU 

 Dr. Dvořák navrhl změnu programu – začlenění dalšího bodu, který se týkal volby 

místopředsedy studentské komory AS PF JU 

Hlasování: 

Pro: 12 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Program zasedání včetně změny byl schválen. 

 

Druhý bod jednání: Výroční zpráva o hospodaření za rok 2017 

Ing. Jana Lopourová, Ph.D., Mgr. Michal Vančura, Ph.D. 

 Paní tajemnice mluvila o hospodaření fakulty, zaměřila se na hlavní hospodářské výsledky, na 

zisk z hlavní činnosti, na vedlejší činnost, na fondy; pan děkan specifikoval fond provozních 

prostředků a FRIM. 
 

Hlasování o Výroční zprávě o hospodaření za rok 2017: 

Pro: 12 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Závěr: Výroční zpráva o hospodaření za rok 2017 byla schválena. 



Třetí bod jednání: Výroční zpráva o činnosti za rok 2017 

Mgr. Michal Vančura, Ph.D. 

 Pan děkan informoval senátory o vytvoření předkládané zprávy (prof. Tlustý).  

 Členové senátu upozornili na nedostatky, které se ve zprávě objevují. Jedná se např. o 

formální stránku, nepřesně uvedené příjmení, chybějící údaj v rámci mezinárodní spolupráce. 

Bylo dohodnuto hlasování o Výroční zprávě o činnosti za rok 2017 za podmínky, že senátoři 

pošlou připomínky a změny předsedkyni senátu do 22. 6. 2018. Připomínky budou schváleny 

per rollam.    

Hlasování: 

Pro: 12 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Výroční zpráva o činnosti za rok 2017 byla schválena. 

 

Čtvrtý bod jednání: Rozpočet PF JU na rok 2018 

Mgr. Michal Vančura, Ph.D.  

 Pan děkan informoval přítomné o způsobu sestavování rozpočtu PF JU na rok 2018 včetně 

finančních prostředků na výkonnostní prémie, financí pro katedry, stipendia. 

Ing. Jana Lopourová, Ph.D.  

 Paní tajemnice upozornila na časové posunutí výkonnostních prémií, a to z důvodu, že 

zasedání AS PF JU dne 5. 6. 2018 nebylo usnášení schopné.  

 

8:55 příchod Mgr. Burdové 

Hlasování:  

Pro: 13 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Rozpočet PF JU na rok 2018 byl schválen. 

 

Pátý bod jednání: Volba místopředsedy za studentskou komoru 

Návrh: Daniel Poul – souhlasil s kandidaturou 

Skrutátoři: dr. Kříž a dr. Ditrich 

Daniel Poul získal 12 hlasů – jednomyslně zvolen místopředsedou studentské komory AS PF JU. 

 

 



Různé 

a) Akreditace 

Mgr. Michal Vančura, Ph.D., PhDr. Miroslav Procházka, Ph.D. 

 Pan proděkan informoval senátory o průběhu jednání akreditační komise, které proběhlo 14. 

6. 2018. Na přelomu července a srpna by měl být znám výsledek Institucionální akreditace. 

Požádal AS PF JU o vyjádření se k Programové akreditaci Učitelství pro SŠ (PF JU ve spolupráci 

s FF JU) v případě neschválení Institucionální akreditace. Materiály k Programové akreditaci 

Učitelství pro SŠ budou senátorům zaslány v průběhu dne 19. 6. 2018. 

 Pan děkan mluvil o připravenosti JU a zejména PF na realizaci vzdělávání budoucích učitelů. 

Další informace se týkala setkání děkanů PF s předsedou vlády a diskuze o financování 

pedagogických pracovníků na PF. 

doc. RNDr. Vladimíra Petrášková, Ph.D. 

 Paní předsedkyně požádala členy senátu, aby se vyjádřili k materiálům týkající se Programové 

akreditaci Učitelství pro SŠ do 22. 6. 2018 do 18:00. 

9:10 odchod dr. Pecky 

b) PhDr. Petr Dvořák, Ph.D. představil novou senátorku z řad studentů Mgr. Veroniku Burdovou. 

c)  

doc. RNDr. Vladimíra Petrášková, Ph.D. 

 Paní předsedkyně senátu navrhuje upozornit dr. Schustera na jeho dvě neomluvené neúčasti 

na zasedání AS PF JU. Dle Volebního řádu AS PF JU, článek 16, odstavec (5), pokud se člen AS 

nemůže zúčastňovat zasedání AS po dobu delší šest měsíců, na jeho místo nastupuje 

náhradník.  

PhDr. Renata Malátová, Ph.D. 

 Paní kolegyně informovala o zřízení etické komise, o její funkci. Etická komise začne pracovat 

od nového akademického roku. 

 

Zápis provedla Milena Nosková 

 

Doc. RNDr. Vladimíra Petrášková, Ph.D. 

Předsedkyně AS PF JU 


